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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2018/19:277 Vapendirektivet

Nyligen i en interpellationsdebatt om översyn av vapenlagstiftningen sa 
statsrådet Damberg att Sverige går fram med en minimiimplementering av 
EU:s vapendirektiv. 

Det är en uppfattning som inte delas av experterna. Enligt de flesta 
”guldpläterar” Sverige direktivet och går betydligt längre än vad EU kräver, 
bland annat när det gäller licensplikt för magasin och tidsbegränsade 
vapenlicenser. Särskilt oroande är förslaget att godtyckligt flytta vissa vapen till 
den huvudsakligen förbjudna kategori A, vilket omöjliggör för sportskyttar att 
resa med sina tävlingsvapen. 

I en debattartikel publicerad den 18 mars 2014 på svenskjakt.se skrev Morgan 
Johansson och Sven-Erik Bucht om ”fel åtgärder mot fel vapenanvändare” om 
samma förslag som nu regeringen har lagt fram i lagrådsremissen. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg 
följande:

 

Vad ligger till grund för regeringens ändrade uppfattning om EU:s 
vapendirektiv?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-20
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


